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Máme za sebou první den naprosto neopodstatněného vyhlášení

stavu legislativní nouze ve sněmovně a už se ukazuje, proč k němu

došlo. Rakušan prosazuje jednání o změně zákona, jejímž důsledkem

bude možnost voleb korespondenčním způsobem. O tom, komu to

může přinášet výhody a jak ho lze zneužít, to nám ukázalo

prezidentské klání v USA. Bidenova křivka se stala pojmem. Skokový

nárůst počtu hlasů posunujících Bidena do Bílého domu je smutnou

legendou. A teď si chce stejným způsobem zajistit budoucnost i

současná vládnoucí koalice. Stav legislativní nouze umožňuje

schvalovat zákony ve zrychleném řízení a znemožňujícím dlouhé

diskuse.

  Je evidentní, že měsíční paralýza opozice bude využita k schválení

dalších paskvilů. Nejde tedy jen o další okradení seniorů. Je třeba si

uvědomit, že inflace zmenšila úspory především starší generaci, která

už nemá možnost je prací navýšit. Neschopnost vlády bojovat

s roztočenou spirálou a stoupajícími cenami všeho tak míří přesně

proti dlouhodobým střadatelům. A změna úrovně valorizace je prostě

podraz, kterého se pětikoalice dopouští. Není jediný. Navyšování

daní je dalším a ani u něho nezůstane. V armádě už se otevřeně

počítá se zatažením České republiky do války. Náčelník generálního

štábu Řehka veřejně hovoří o tom, že v případu jejího počátku se jí
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budeme účastnit od prvního dne. Doufáme, že se v tuto chvíli

voličům některé ze stran Pětikoalice a generála Pavla rozbušilo

nadšením srdce a jsou připraveni bystře reagovat na možný

povolávací rozkaz. Můžeme je ujistit, že se po krátkém výcviku budou

moci s radostí a úsměvem na tváři účastnit bojů za americké ideály

na frontě znamenající linii mezi Ruskem a Západem. Vítejte v realitě

přinesené nám profesorem Fialou a jeho noshledy. Ti samozřejmě

bojovat nebudou, stejně tak je z mobilizace vyjmut europoslanec

Zdechovský promenádující se před objektivem v maskáčích a se

zbraní bez zásobníku v ruce. Podobně plno dalších zodpovědných za

současný stav.

Co dalšího mají ještě ve vládě připravené, to netušíme, nicméně

nečekejme nic, co by nás potěšilo. Jisté je že se Fiala a Pekarová

Adamová pokusí v průběhu následujících 30 dní prosadit i další

kontroverzní plány. Abychom nebyli překvapeni. Urychlení nástupu

branců po vyhlášení mobilizace je jedním z nich. Máme se však

obávat dalších tahů vlády, ke kterým je stav legislativní nouze

použitelný? A není možné, že se díky této situaci budou vládnoucí

politici snažit umlčet dav a zakážou i dopředu nahlášenou

demonstraci? Jisté je jedno. Pětikoalice vede už rok naši zemi do

hospodářské a ekonomické krize. Špatně sestavený rozpočet, v němž

Stanjura zapomenul na povinnou a státem stanovenou valorizaci

důchodů, rozhazování směrem k Ukrajině a jejím občanům,

jednoznačná podpora ekonomiku devastujícího Green Dealu, průvan

v armádních skladech a vlna nových nákupů nezachránil ani zvýšený

výběr daní způsobený množstvím inflačních peněz.

V úterý pronesli své projevy Biden i Putin. Žbrblání americké hlavy

státu nemá cenu moc komentovat. To projev Vladimíra Putina byl

závažnější. Stále se ještě snaží být trpělivý, nicméně je naprosto

zjevné, že se vstřícnost, tolerance a trpělivost směrem k Západu blíží

k určité hranici, za kterou už nebude cesty zpět. I přes nekončící

analýzy uveřejňované třeba Seznamem a týkající se zdraví ruského

prezidenta a ekonomické situace země jím vedené se zdá, že je Ruská



3/4

federace stále v dobré kondici a je nadále rozhodnuta pokračovat

v boji proti nenasytnému Západu a obraně vlastní svrchovanosti.

Ukrajina může být jistou rozcvičkou, ruský průmysl je na rozdíl od

evropského schopen chrlit do zásoby potřebné zbraně i munici. Navíc

z pohledu surovin je na tom Rusko rozhodně lépe, a to má na své

straně Bělorusko. Američané se naopak podporou Taiwanu stále více

vzdalují od Číny, čímž se odsuzují k osamocení mezi skutečnými

velmocemi. Jsme tedy svědky velmi složité situace, kterou si

komplikujeme přístupem naší vlády. Příští dny, týdny a měsíce nám

mohou mnohé naznačit A budeme li nečinně přihlížet zvůli, kterou se

prezentuje Pětikoalice, následky budou tragické.

Jindřich Kulhavý

____________________

https://www.inadhled.live/zajimavosti/prvni-den-a-uz-se-to-rozjizdi/


4/4

Sdílet:

 

 


